Thailand starts the 90-day visa exemption for GCC nationals going for medical purpose.

- * Starting from 5 January 2013, <u>nationals of GCC countries</u>; Bahrain, Kuwait, Oman, Qatar, <u>Saudi Arabia</u> and United Arab Emirates, can enjoy their <u>medical treatments in</u> Thailand for 90 days without visa.
- The new regulation also allows a patient to have not more than 3 individuals of GCC nationals (i.e. parents, children, spouse or maid), accompanying him/her to stay in Thailand for 90 days without visa.
- * The GCC nationals who wish to be eligible for the 90 -day visa exemption shall present following documents to immigration officers upon arrival in Thailand.
- > For the patient
- ✓ an official medical appointment issued by the certified health institutions in Thailand
- ✓ (2) Financial support documents (i.e. health insurance) issued by authorities concerned in their respective countries
- > For individuals
- ✓ copy of official documents for the proof of relationship between the patient and the accompanying individuals (i.e. birth certificate, marriage certificate, house registration, I.D. card I in case of member of family)
- ✓ (2) employment contract (in case of employee or maid)
- ✓ (3) affidavit of support form (prepared by hospitals in Thailand)
- For more information please call Thai Embassy: 01488 1174 # 223 224

تايلاند تبدأ الاعفاء من تأشيرة الدخول 90 يوما لمواطنين دول مجلس التعاون الخليجي لأغراض السياحة الطبية

- ابتداء من 5 يناير 2013، مواطنو دول مجلس التعاون الخليجي، البحرين والكويت وعمان وقطر من في البحرين والكويت وعمان وقطر معلى التعاون الخليجي، البحرين والكويت وعمان وقطر معلى المتحدة، يتمتعون بالسياحة الطبية في تايلاند لمدة 90 يوماً بدون تأشيرة
- فعلى الذين يريدون الحصول على الإعفاء من تأشيرة الدخول لمدة 90 يوما من مواطني دول مجلس التعاون ،

للمريض ح

تحديد مو عد الطبية الرسمية الصادرة من المؤسسات الصحية المعتمدة في تايلند وثائق الدعم المالي (أي التأمين الصحي) التي تصدر ها السلطات المعنية في بلدانهم

للأفراد ح

- نسخة من الوثائق الرسمية لإثبات العلاقة بين المريض والأفراد المرافق له (أي شهادة الميلاد , شهادة الزواج تسجيل منزلي , بطاقة شخصية اذا كان من افراد عائلة المريض

 - شهادة خطية التي أعدتها المستشفى من المستشفيات في تايلند
 - 224 , 223 # 014881174 : تايلند : 224 , 223 # 014881174
